
P r o t o k ó ł  Nr  XII/2015 

 

z odbytej XII sesji Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. w dniu 14 października 2015r. w sali 

Urzędu Stanu Cywilnego – Urzędu Miejskiego w Gorzowie Śl. w godzinach od 1415 do 1555. 

 

Obecnych 13 radnych na 15 osobowy skład Rady Miejskiej./ lista obecności w załączeniu do 

protokołu /. 

 

Ponadto w sesji udział wzięli : 

 

1. Burmistrz Gorzowa Śl.     - Pan Artur Tomala 

2. Skarbnik Miasta      - Pani Katarzyna Sówka 

3. Sekretarz Miasta      - Pan Marian Grajcarek 

 

Porządek  o b r a d : 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 

2. Zgłoszenie pisemnych wniosków, interpelacji oraz zapytań przez radnych. 

3. Ustalenie porządku obrad. 

4. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a)   zmiany budżetu Gminy na 2015 rok 

b)   zmiany uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej 

5.   Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie   

       międzysesyjnym. 

6.  Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym. 

7.  Odpowiedzi na interpelacje, wnioski i zapytania radnych. 

8.  Wolne wnioski i informacje. 

9.  Przyjęcie protokołu z sesji Rady Miejskiej Nr XI/2015 z dnia 09.09.2015r. 

10. Zakończenie obrad. 

 

Ad1. Otwarcia XII sesji Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. dokonał  Przewodniczący Rady 

Miejskiej Pan Artur Kajkowski – witając radnych Burmistrza Pana Artura Tomalę, Skarbnika 

Miasta Panią Katarzynę Sówka, Sekretarz Miasta Pana Mariana Grajcarka Radcę Prawnego 

Panią Katarzynę Konowalczuk, stwierdzając jednocześnie, że w sesji uczestniczy 13 radnych 

na 15-osobowy skład Rady Miejskiej, co stanowi kworum, przy którym może obradować i 

podejmować uchwały Rada Miejska. 

 

Ad2. Brak. 

 

Ad3.Pan Artur Kajkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej przedstawił radnym porządek 

obrad, został pod głosowanie i przyjęty przez Radę Miejską –  jednogłośnie 13 głosami „za” 

na obecnych na sesji 13 radnych na 15-osobowy skład Rady Miejskiej. 

 

Ad4a) Burmistrz Pan Artur Tomala poinformował, że pierwszy raz mamy nadzwyczajną 

sesję. Musimy zdecydować dzisiaj czy będziemy kontynuować to zadanie dalej czy nie. Był 

na odbiorze Wojewoda i poinformował, że zostały im jeszcze pieniądze ze Schetynówek i 

może to być przeznaczone na kontynuację zadania, wymyśliliśmy żeby to było dokończenie 

chodników które nie zostały zrobione przy tej inwestycji , a były sugerowane przez 

mieszkańców żeby był zrobiony chodniki między zjazdami , musi być wykupiony kawałek 



działki od Pana Gnacego, żeby był zrobiony chodnik na ul. Stawowej, nie chciał, bym brać 

kredytu i jeżeli jest taka możliwość zrobić jeszcze z części dofinansowania. 

        

Skarbnik Pani Katarzyna Sówka przedstawiła projekt uchwały w sprawie: zmiany budżetu 

Gminy na 2015 rok informując radnych o tym , że przed przyjściem na sesję wpłynęła dotacja 

na opiekę i czy może ją wprowadzić po zwiększeniach i zmniejszeniach po wprowadzonych 

zmianach budżet gminy wynosi  dochody 22.061.611,00 zł. Przychody 1.587.474,22 zł. 

natomiast wydatki 22.811.979,13 zł. 

 

Uchwała Nr XII/76/2015 Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. z dnia 14 października 2015 r. w 

sprawie: zmiany budżetu Gminy na 2015 rok została podjęta przez Radę Miejską – 

jednogłośnie 13 głosami „za” na obecnych na sesji 13 Radnych, na 15 osobowy skład Rady 

Miejskiej. 

 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu sesji. 

 

Ad4b) Skarbnik Pani Katarzyna Sówka przedstawiła projekt uchwały w sprawie: zmiany 

uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej informując radnych , że  

zostały zwiększone dochody bieżące w roku 2015 o kwotę 67.106,05 w związku ze 

zwiększeniem dotacji w dziale 852 oraz dochody majątkowe w związku z planowanym 

rozszerzeniem zadania „Przebudowa ulic Słowackiego, Słonecznej, Stawowej, Krasickiego, 

Złotej, Wąskiej, Gorzołki , Wojska Polskiego w Gorzowie Śl. wraz z wymianą kanalizacji 

deszczowej i sieci wodociągowej „.  

Ogólna suma dochodów po zmianach wynosi 22.061.611,00 zł. 

Analogicznie do zmian po stronie dochodów zmianie uległy również wydatki. Ogólna suma 

wydatków po zmianach wynosi 22.811.979,13 zł.  

Zmianie uległa również planowana kwota wydatków majątkowych, zwiększyły się w dziale 

600 o kwotę 62.000 w związku z tym, iż po powstaniu oszczędności w UW w Opolu po 

rozliczeniu projektów w ramach NPPDL II etap, wojewoda ogłosił nabór dla beneficjentów 

programu na rozszerzenie zakresów realizowanych projektów.  W związku z tym z działu 710 

przeniesiono kwotę 40.000 (w bieżącym roku gmina nie planuje dokonać większych zakupów 

inwestycyjnych) do działu 600 – transport i łączność  32.000,00  oraz na wydatki bieżące w 

dziale 852 kwotę 8.000. Ogólna suma wydatków majątkowych po tych zmianach wynosi 

3.246.400,00 natomiast wydatków bieżących 19.565.579,13 

 

Do przedstawionej propozycji nie wniesiono uwag. 

 

Uchwała Nr XII/77/2015 Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. z dnia 14 października 2015 r. w 

sprawie: zmiany uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej została 

podjęta przez Radę Miejską – jednogłośnie 13 głosami „za” na obecnych na sesji 13 Radnych, 

na 15 osobowy skład Rady Miejskiej. 

 

Uchwała  stanowi załącznik do protokołu sesji. 

 

Ad5. Pan Artur Kajkowski -Przewodniczący Rady Miejskiej zapoznał Radnych z pismami 

od: 

- od Pana Rafała Stanossek w sprawie utwardzenia drogi  

Burmistrz wyjaśnił, że jest to wykonane z frezu i nie ma potrzeby dalszego utwardzania.  

- radnego Tomasza Stefan o zabezpieczenie w budżecie pieniędzy z tytułu 20 lecia orkiestry 



-Ludowego Miejskiego Klubu Sportowego  „Piast” w Gorzowie w sprawie sfinansowania 

systemu nawodniającego. 

 

Ad8. Burmistrz Pan Artur Tomala przedstawił informację o wydanych Zarządzeniach w 

okresie międzysesyjnym /załącznik do protokołu/. 

Burmistrz Pan Artur Tomala poinformował, że rozmawiał z Panią Bator i jak przedstawi 

zaświadczenie , że wzrósł jej dochód i będzie mogła się kwalifikować na mieszkanie 

komunalne. 

Komisja mieszkaniowa zaproponowała wykup całego budynku przez Pana Burczyk. 

 

Ad9. Brak. 

  

Ad10..Burmistrz poinformował, że wpłynęło pismo ze Spółek Wodnych z Olesna w sprawie 

drenarki na polu Pana Wolnego. Czynnikiem na obecny stan jest budowa osiedla domków 

jednorodzinnych na tym terenie, wartość jest szacowana na 2.700 zł.  

Burmistrz poinformował, że mamy wycenę na Potok Krzyżanowicki i to wchodzi w wydatek 

bieżący, jest położony dywanik asfaltowy z Przybkowic do Budzowa. Policzony jest też koszt 

drogi Boroszów-Kozłowice  są nowe kryteria i jeżeli damy 21% to dostanie Starostwo 

dodatkowe 2 punkty. 

Radny Pan Pawełczyk zgłosił , że przy stawie jest chodnik ,a barierka została na takiej samej 

wysokości. 

Radny Kulesa zapytał, jak będzie przy wycenach pod zbiornik retencyjny. 

  
Ad11. Protokół Nr XI/2015 z sesji Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. z dnia 09-09-2015r został 

przyjęty bez odczytania jednogłośnie przez Radę Miejską (13 głosami „za” na obecnych na 

sesji 13 radnych , na 15 osobowy skład Rady Miejskiej)  do wglądu w biurze Rady Miejskiej . 

 

Nie wniesiono do protokołu uwag. 

 

Ad12. Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Artur Kajkowski stwierdził, że wyczerpany został 

porządek obrad, dziękując za udział w obradach zamykając XII  sesję Rady Miejskiej.  

 

 

Protokółowała                      Przewodniczył 

M. Zoremba                   Artur Kajkowski

  

 

 

 

 

 

 


